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Dit is de eerste nieuwsbrief namens de gemeente Halderberge van de herinrichting van De 

Brink in Oudenbosch. Hierin informeren wij u graag over de stand van zaken van dit project. 
 

WAAROM DEZE WERKZAAMHEDEN?  

De leefbaarheid van De Brink en omgeving krijgt een impuls. De Brink wordt een speel- en 

ontmoetingsplek die toegankelijk is voor iedereen met en zonder beperking. Tegelijkertijd realiseren 

we in de Beukenlaan een aanpassing aan de regenwaterafvoer, die verdroging van de omgeving 

vermindert en de biodiversiteit versterkt. 

 

NIEUWE INRICHTING DE BRINK  

De gemeente vindt het belangrijk dat kinderen met en zonder beperking samen met leeftijdsgenootjes 

kunnen buitenspelen. Voor kinderen met een beperking is dat niet altijd mogelijk. Het speelveld aan 

De Brink wordt daarom een mooi park met een SamenSpeelplek voor alle leeftijden.  

  



 

 

WAT GAAN WE NOG MEER DOEN? 

In de Beukenlaan wordt de regenwaterafvoer 

van de rijbaan en de dakoppervlakken van de 

woningen van huisnummers 13 t/m 67 

afgekoppeld. Dit houdt in dat de regenpijpen van 

deze huizen worden losgekoppeld van de 

vuilwaterriolering. De gazons tussen de 

woningen en de rijbaan ter hoogte van De Brink 

worden regentuinen. Dat zijn groenstroken met 

vaste planten, waarin regenwater in de bodem kan 

wegzakken. Ook wordt de bestrating in de Beukenlaan 

vernieuwd.   

 

BENIEUWD NAAR HOE HET ERUIT GAAT ZIEN? 

 

Het aangepaste ontwerp van De Brink en omgeving is te vinden op onze website: 

www.halderberge.nl/opwaardering-de-brink-en-omgeving-oudenbosch 

  

  

 

 

Voorbeeld van een regentuin 



 

 

PARTICIPATIE 

Samenstichting Pagnifique 

Samenstichting Pagnifique is nauw betrokken bij de realisatie van dit project. Zij heeft samen met een 

aantal omwonenden van De Brink een petitie ingediend om het compensatiebedrag voor het plaatsen 

van een tijdelijke winkel op het veld te besteden aan opwaardering van De Brink. Ook heeft zij 

wensen opgehaald bij de wijkbewoners. Bij de realisatie van de Paulushof heeft ze geregeld dat de 

projectontwikkelaar 20 nieuwe bomen financiert op De Brink. 

Knutsel- en meedenkmiddag 

Op 29 september 2023 is een knutsel- en meedenkmiddag georganiseerd. Veel kinderen bezochten 

de keet op De Brink. Zij hebben mooie tekeningen en knutselwerken gemaakt over hun wensen en 

ideeën voor de nieuwe inrichting. Ook oudere bewoners waren van harte welkom en konden hun 

wensen doorgeven. 

Presentatie voorlopig ontwerp 

Aan de hand van de gekregen input van de kinderen, de omwonenden en Samenstichting Pagnifique 

is door Suzanne van Ginneken van Speelnatuur een voorlopig ontwerp gemaakt. Dit ontwerp werd op 

16 april 2024 tijdens een inloopavond gepresenteerd. Alle bewoners van wijk Pagnevaart waren 

hiervoor uitgenodigd. Tijdens deze drukbezochte avond ontvingen wij veel reacties. Hier zijn we mee 

aan de slag gegaan en het ontwerp is aangepast. 

Presentatie aangepast ontwerp 

Er is geprobeerd om zoveel mogelijk rekening te houden met alle ontvangen reacties. Door het 

verplaatsen van verschillende onderdelen en het weglaten van enkele items is aan nagenoeg alle 

wensen gehoor gegeven. Op 29 mei werd het aangepaste ontwerp gepresenteerd aan de direct 

omwonenden van De Brink, aan Samenstichting Pagnifique en aan degenen die hun gegevens 

hadden doorgegeven tijdens de inloopavond. De aanwezigen waren tevreden met de aanpassingen.  

Evaluatie 

Tijdens de presentatie van het aangepaste ontwerp is afgesproken dat een half jaar tot een jaar na de 

realisatie een evaluatie gaat plaatsvinden samen met omwonenden. 

 

PLANNING 

De komende periode gaan we het ontwerp afronden en starten met de aanbesteding van de 

verschillende werkzaamheden. De uitvoering start in het 4e kwartaal van 2024 met het planten van de 

bomen. In de loop van 2025 zijn de werkzaamheden afgerond. 



 

 

 

 

 

BERICHT VAN SAMENSTICHTING PAGNIFIQUE 

Van actievoeren naar praten. Van praten naar afspraken. Van afspraken naar realisatie. En van 

realisatie naar resultaat.  

In grote lijnen is dat het proces dat we volgen om tot een gaaf park op De Brink te komen. We 

begonnen met petities, enquêtes, artikelen in de krant en we claimden daarmee namens de buurt 

middelen zoals de compensatie van de Lidl voor het tijdelijke gebruik van De Brink en kregen 20 

bomen toegezegd van de projectontwikkelaar van De Paulushof. Van lieverlee werd de samenwerking 

met de gemeente steeds beter en organiseerden we samen gesprekken met de buurt. Uiteindelijk lag 

er een mooi plan van de landschapsarchitect van de gemeente en na daar weer over te praten ligt er 

nu een fraai aangepast ontwerp dat applaus kreeg van omwonenden en andere insprekers.  

Daarmee is de wat-vraag beantwoord: Er komt een park op De Brink en het is ook duidelijk hoe dat 

eruit komt te zien. We hebben met de gemeente en de omwonenden afgesproken dat we na de bouw 

van het park samen weer bij elkaar komen om te evalueren, en om waar de praktijk daar aanleiding 

toe geeft te kijken welke aanpassingen er dan mogelijk nodig zijn.  

Rest nu dat iemand de telefoon pakt, een aannemer inhuurt en zorgt dat dat park gebouwd gaat 

worden. Dat klinkt veel korter, maar dat is echt een vak apart. Een bijzondere uitdaging en bovendien 

een rol die niet bij ons hoort, maar bij de gemeente. Elkaars hand vasthouden is mooi, maar als er 

gewerkt moet worden is dat natuurlijk niet zo praktisch dus we laten deze fase ook aan de gemeente.  

Dat betekent dat wij de komende tijd weer kijken naar wat er nog meer in de wijk nodig is. Met de 

gemeente en andere partijen hebben de afgelopen tijd mooie stappen gezet: Bij de Vlierstraat is de 

weg uit het grasveld verdwenen en is dit opnieuw ingericht als speelplaats. Er komt een 

hondenlosloopplaats en een uitloopgebied ten zuiden van De Groene Vaart en de groene omzoming 

blijft zoveel mogelijk bewaard. En de Pauluskerk werd Paulushof waarmee een invulling is gevonden 

die prettig is voor de rest van de wijk. Tijd om nu weer eens terug te gaan en te kijken wat goede 

volgende stappen voor de wijk zouden kunnen zijn. Daarover binnenkort meer. 

STICHTING Pagnifique 
SAMEN- 



 

 

 

 

 

 

 

 

VRAGEN? 

Vragen over dit project kunt u stellen aan: 

• Marc Willemse, senior projectcoördinator civieltechniek, 0165-390473 of m.willemse@halderberge.nl  

• Jeanita Embregts, medewerkster groen & spelen, 0165-390796 of j.embregts@halderberge.nl    

 

Wethouder Sharona Malfait: “Samen 

buitenspelen is leuk, gezond en goed  

voor de ontwikkeling van elk kind.  

Voor kinderen met een beperking is  

dat helaas niet altijd mogelijk. De  

gemeente Halderberge vindt dat elk  

kind, met of zonder beperking, in zijn 

woonplaats met vriendjes en  

vriendinnetjes moet kunnen  

buitenspelen. Daarom hebben we de  

belofte gedaan dat in elk dorp van  

onze gemeente een SamenSpeelplek  

komt.  

 

Eerder zijn het schoolplein van  

basisschool ’t Bossche Hart in 

Bosschenhoofd en het speelveld aan  

de Wezemaal in Hoeven omgevormd  

naar een SamenSpeelplek. Nu gaan  

we op De Brink een mooie inclusieve 

speelplek aanleggen waar alle kinderen 

heerlijk kunnen buitenspelen. We zijn blij dat 

zoveel bewoners en kinderen hebben 

meegedacht over de nieuwe inrichting, 

waardoor De Brink straks een fijne 

ontmoetingsplek voor jong en oud wordt.” 


